



### Dom. Rep. | CHATEAU DIADEM CONVICTION PETIT BELICOSO

Wrapper: Ecuador · Binder: Dom. Rep. · Filler: Nicaragua, Dom. Rep.

Neben feinen Holz-, Kakao- und Cappuccinonoten entfalten sich im Rauchverlauf dieser ausgewogenen, cremig-weichen Petit Pyramide schöne Röst- und Haselnussaromen. Im Abgang interessant salzig-mineralisch!

In addition to fine wood, cocoa, and cappuccino notes, this balanced, creamy, soft Petit Pyramide develops very nice roasted and hazelnut aromas during the smoke. The finish is interestingly salty and mineral!



90 ★★★

102 x 21,8 · 4 x 55  
EUR 12,20 · CHF 12,00  
USD 12.00



### USA | COHIBA SERIE M PROMINENTE

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Dom. Rep., Nicaragua

Ein Flagtail am Kopf und der geschlossene Fuß der Zigarre zeugen von der Handwerkskunst der Roller. Zitrisch und floral zu Beginn, süßlich herb nach Orangenzeste, aber auch Senfsaat. Sie wird röstig und cremig mit üppigem Rauchvolumen.

A flagtail on the head and the closed foot of the cigar testify to the craftsmanship of the rollers. In the beginning, it is citrusy and floral; sweetly tart with orange zest and also mustard seeds. It becomes roasty and creamy and has a generous volume of smoke.



90 ★★★

178 x 19,8 · 7 x 50  
EUR n/a · CHF n/a  
USD 29.99



### Dom. Rep. | DALAY ISTANBUL TORO

Wrapper: Ecuador · Binder: USA · Filler: Turkey, Dom. Rep., USA

Die Zigarre präsentiert sich würzig und fleischig, Lorbeer und Liebstöckel bringen kräutrig Akzente in den Vordergrund, dazu Lakritze. Gegen Ende hin entwickelt sie leichte Bitternoten.

This cigar is spicy and meaty, with laurel and lovage bringing herbal accents to the fore, as well as licorice. Towards the end, it develops slightly bitter notes.



90 ★★★

140 x 21,4 · 5 ½ x 54  
EUR 17,00 · CHF n/a  
USD n/a



### Nicaragua | HELVADA 04 SALOMONES COLORADO

Wrapper: Mexico · Binder: Mexico · Filler: Nicaragua

Die Kakao- und Lederaromen sind mit Pfeffer gewürzt und mit Kakao- und Vanillesüße unterlegt. Im Rauchverlauf mischen sich vermehrt nussige Röstnoten dazu; gegen Ende wird die cremige Figurado mineralisch-fruchtig.

Cocoa and leather aromas are spiced with pepper and underlaid with cocoa and vanilla sweetness. As the smoke progresses, more nutty roasted notes are added; towards the end, this creamy Figurado becomes mineral and fruity.



90 ★★★

184 x 21,4 · 7 ¼ x 54  
EUR 14,00 · CHF 14,90  
USD n/a



### Nicaragua | HENK MAORI EDICIÓN LIMITADA WILLY

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua

Die fein ausbalancierte, toll verarbeitete, cremig-süße Zigarre bietet Aromen von schwarzem Pfeffer, Mokka und Holz. Im zweiten Drittel ergänzen feine Röstnoten und Anklänge von süßem Gebäck diesen eleganten Smoke.

This finely balanced, superbly crafted, creamy-sweet cigar offers aromas of black pepper, mocha, and wood. In the second third, fine roasted notes and hints of sweet pastries complement this elegant smoke.



90 ★★★

127 x 19,8 · 5 x 50  
EUR 28,00 · CHF n/a  
USD 30.32